

LACHAPELLE, Emmanuel-Persillier, médecin, 267 rue Prince Arthur Ouest.
 LAPOINTE, Louis-Audet, courtier, 208 du Champ de Mars.
 LARIVIERE, Eméry-F., marchand, 1371 Notre Dame Est.
 LATREILLE, Achille, entrepreneur, 1730 rue Mance.
 LEBEL, Wilfrid, marchand, 31 Drolet.
 LYNCH, Michael, contracteur, 2a rue Quesnel.
 MARTIN, Jean-Baptiste-Albert, courtier, 331 Richmond.
 MERCIER, Honoré, avocat, 408 St-Denis.
 PAYETTE, Louis, entrepreneur, 92 Avenue Laval.
 ST-LOUIS, Emmanuel, entrepreneur public, 23 Carré St-Louis.
 ST-MARTIN, Albert, sténographe officiel, 241 St-Hubert.
 VILLENEUVE, Eugène W., manufacturier, 317 Avenue Esplanade.
 WALSH, Michael-James, courtier d'assurance, 99 rue Ste-Famille.
 WANKLYN, Fred-Lumb, ingénieur civil, 241 Drummond.
 WESTERN, Edmund, agent d'affaires, 630 rue Berri.

Ayant été mis en nomination, un poll est accordé.

AVIS PUBLIC est en outre donné, par les présentes, que l'élection pour les charges de maire et d'échevins pour les divers quartiers de la Cité et pour les charges de Commissaires, aura lieu mardi, le 1er jour de février prochain, et que les polls seront ouverts, ce jour-là, dans lesdits quartiers, de 9 heures de l'avant-midi à 5 heures de l'après-midi, aux endroits qui seront indiqués dans un avis subséquent.

L-O. DAVID,
Officier Rapporteur.

Bureau du Greffier de la Cité,
 Hôtel de Ville,
 Montréal, 20 janvier 1910.



AVIS PUBLIC

Rue Elisabeth (maintenant Robert), depuis la rue Fullum jusqu'à la partie appartenant à la Cité

La Cité de Montréal, par ses procureurs et conseils sous-signés, donne par les présentes avis public que vendredi, le quatrième jour de février prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi, ou aussitôt que conseil pourra être entendu, au Palais de Justice de cette ville, elle présentera, par l'entremise de sesdits procureurs et conseils, à la Cour Supérieure siégeant en la division de pratique—chambre No 31,—dans et pour le district de Montréal, province de Québec, une requête demandant à ladite Cour de choisir et nommer, en vertu de l'acte de la Législature, 62 Victoria, chapitre 58, et ses amendements, deux personnes compétentes et désintéressées pour agir comme commissaires, conjointement avec l'un des Recorders de ladite cité, comme président et deux de ses estimateurs nommés par le Conseil, aux fins de fixer et déterminer, en conformité avec lesdits actes, le prix et l'indemnité à être alloués pour l'immeuble ci-après décrit, que la Cité de Montréal a décidé d'acquérir par une résolution adoptée le 28 juillet dernier 1909 en vertu de l'acte 9, Edouard VII, chapitre 84, pour ouvrir la rue Elisabeth—maintenant Robert,—depuis la rue Fullum jusqu'à la partie de ladite rue appartenant à la Cité, dans le quartier Ste-Marie—et pour l'accomplissement des autres devoirs imposés par la loi auxdits commissaires, à savoir:

Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par la rue Fullum, ledit côté mesurant à peu près 40.0 pieds; au nord-ouest par le résidu du lot du cadastre No 1459, ledit côté

LACHAPELLE, Emmanuel Persillier, Physician, 267 Prince Arthur street West.
 LAPOINTE, Louis Audet, Broker, 208 Champ de Mars street.
 LARIVIERE, Emery F., Merchant, 1371 Notre Dame street East.
 LATREILLE, Achille, Contractor, 1730 Mance street.
 LEBEL, Wilfrid, Merchant, 31 Drolet street.
 LYNCH, Michael, Contractor, 2a Quesnel street.
 MARTIN, Jean-Baptiste Albert, Broker, 331 Richmond street.
 MERCIER, Honoré, Advocate, 408 St. Denis street.
 PAYETTE, Louis, Contractor, 92 Laval avenue.
 ST. LOUIS, Emmanuel, Public Contractor, 23 St. Louis Square.
 ST. MARTIN, Albert, Official Stenographer, 241 St. Hubert street.
 VILLENEUVE, Eugène W., Manufacturer, 317 Esplanade Avenue.
 WALSH, Michael James, Insurance Broker, 99 Ste. Famille street.
 WANKLYN, Frederic Lumb, Civil Engineer, 241 Drummond street.
 WESTERN, Edmund, Business Agent, 630 Berri street.
 Having been nominated, a poll is granted.

PUBLIC NOTICE is moreover hereby given that the election for the offices of mayor and aldermen for the various wards of the City and for the office of Commissioners, shall be held on TUESDAY, the 1st day of February next, and that the polls shall be opened, on this day, in said wards, from 9 o'clock in the forenoon to 5 o'clock in the afternoon, at the places which will be indicated in a subsequent notice.

L. O. DAVID,
Returning Officer.

City Clerk's Office,
 City Hall,
 Montreal, 20th January 1910.



PUBLIC NOTICE

Elizabeth (now Robert) street, from Fullum street to that part belonging to the City

The City of Montreal, by their undersigned attorneys and counsel, hereby give public notice that on Friday, the fourth day of February next, at half past ten o'clock in the forenoon, or as soon as counsel can be heard, at the Court House of this City, they will, by and through their said attorneys and counsel, present to the Superior Court, sitting in the Division of Practice (Room No. 31), in and for the District of Montreal, Province of Quebec, a petition calling upon the said Court to choose and nominate, in virtue of the Act of the Legislature, 62 Victoria, chapter 58, and its amendments, two competent and disinterested persons to act as commissioners, jointly with one of the Recordors of the said City as president, and two of their assessors named by the Council, to fix and determine, in conformity with said acts, the price and indemnity to be allowed for the immoveable hereafter described, which the said City of Montreal have, by a resolution adopted on the 28th day of July last, (1909), under the authority of the Act, 9th Edward VII, chapter 84, determined to acquire, to open Elizabeth (now Robert street), from Fullum street to that part of said street belonging to the City, in the St. Mary ward, and to perform such other duties as are imposed by law upon the said commissioners, viz:

A piece of land bounded on the South western side by Fullum street, said side measuring about 40.0 feet on the North western side by residue of lot cadastral No. 1459, said side measuring about 220.19 feet; on the North-eastern